
Sarkadi Attila önkormányzati képviselőt közbiztonsági tanácsnoknak 
választották.

Sarkadi  Attila  kérdésre válaszolva  elmondta  jövőbeli  terveit,  célkitűzéseit  a  közbiztonsági 
tanácsnokká választása tükrében.

A nyári  szünet előtti  utolsó testületi  ülésen (2015. június 9.) polgármester úr javaslatára a 
képviselő testület egyhangúlag megválasztott közbiztonsági tanácsosnak. Felfogásom szerint 
a tisztség nem a személyemnek, sokkal inkább kiemelt feladatnak szól.

Sok tervünk van, rövid és középtávon egyaránt. 

A  Kábítószer  Egyeztető  Fórum  elnökeként   eszközökre  pályáztunk,  amelyek  segíthetik  a 
széleskörűre  tervezett  felvilágosító  munkát.  Egyik  első  lépésként  szeretnénk  a  pomázi 
droghelyzet  feltérképezését  elvégezni.  (Ehhez  remek  lehetőség,  hogy  az  önkormányzat  a 
pomázi  szociális  térkép megrendelését  kezdeményezte  a  Szociális,  Egészségügyi  és  Sport 
bizottságon,  Halászné  Gambár  Mária  elnök  asszonyon  keresztül).  Az  adatok  pontos 
ismeretében tervezzük Óváriné Herpai Dóra KEF koordinátorral közösen kidolgozni a pomázi 



drogstratégiát  és  persze  kiadványokat  szeretnénk  széles  körben  eljuttatni  a  lakossághoz, 
aktívan részt veszünk a megelőzésben.  A rendőrség munkáját  önkormányzati  szereplőként 
természetesen információkkal is segítjük, bár nyilván közvetlenül befolyásolni nem tudjuk. 
Kapitány  úr  nagyon  konstruktív,  segítőkész,  természetes  is,  hiszen  egy  a  célunk,  a 
bűnmegelőzés. A  helyi polgárőrség kiváló szervezet, nagy helyismerettel rendelkezik, ők is a 
KEF  tagjai,  mindenben  számíthatunk  egymásra.  Tudom,  a  feladat  nem  feltétlenül  hálás, 
hiszen  bűnözés  mindig  lesz,  és  a  kábítószer  terjesztés-használat   megállítása  sem várható 
egyik napról a másikra. A részletek sem sajtó nyilvánosak, kevéssé publikálhatók, én mégis 
úgy gondolom, szép feladat, nagy kihívás és a 3-as körzet fejlesztése mellett  (ami kiemelt 
célom és körzeti  képviselőként  mindent  meg is  teszek ennek érdekében)  nagyon szívesen 
foglalkozom  vele.   Ha  a  ciklus  végén  kevesebb  bűneset  történik,  ha  sikerül  családokat 
megmenteni, eltéríteni a drogtól akkor azt mondom, megérte a munkát, megérte a fáradtságot.

 

Köszönöm polgármester úrnak és köszönöm a képviselő testületnek a bizalmát!

 

Sarkadi Attila

önkormányzati képviselő, közbiztonsági tanácsnok


